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Zápisnica 

z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko, konaného  

dňa 13.12.2024 
 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

 

Návrh programu rokovania predložený starostom obce : 

 

 

Program rokovania obecného zastupiteľstva : 

 

  1.   Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

  2.   Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

  3.   Schválenie návrhu programu zasadnutia 

  4.   Schválenie návrhu VZN č. 4/2024 o miestnych daniach a o miestnom poplatku za  

        komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

  5.   Správa z vykonanej kontroly hospodárenia s finančnými prostriedkami OFK Ovčiarsko 

  6.   Schválenie dotácie pre OFK Ovčiarsko na rok 2025 

  7.   Schválenie dotácie pre Občianske združenie Ovčiarsko na rok 2025 

  8.   Sociálna výpomoc  

  9.   Schválenie použitia rezervného fondu 

10.   Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k dokumentu Rozpočet obce Ovčiarsko na rok  

        2025 a viacročný rozpočet na roky 2026 – 2027 

11.   Schválenie rozpočtu bez programovej štruktúry na roky 2025-2027 

12.   Schválenie návrhu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2025 

13.   Schválenie preplatenia nevyčerpanej dovolenky za rok 2023 starostovi obce  

14.   Rôzne 

15.   Interpelácie poslancov 

16.   Záver 

 

 

      

K bodu 1 – Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Rokovanie zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko otvoril o 16.45 hod. starosta 

obce Ovčiarsko Ervín Schmieger. Privítal poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných 

prítomných.  

 

 

K bodu 2 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta obce určil za zapisovateľa Ing. Danielu Hofericovú a za overovateľov zápisnice určil 

poslancov obecného zastupiteľstva :  Ľuboš Ballay a Ing. Jaroslav Horčík. 

Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov OZ o hlasovanie. 
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Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie : 

 

a) určenie zapisovateľa – Ing. Hofericová Daniela 

b) určenie overovateľov zápisnice –  Ľuboš Ballay, Ing. Jaroslav Horčík 

 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)            7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                       Hrošovský       

Ospravedlnení poslanci (menovite):  0 poslancov         

Hlasovali za (menovite):                    7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                        Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                        Hrošovský       

Proti (menovite):                                0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                        0 poslancov  

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

K bodu 3 – Schválenie návrhu programu  zasadnutia 

 

Starosta obce oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s návrhom programu zasadnutia. 

Keďže nikto z poslancov OZ nepredniesol žiadnu pripomienku, starosta obce predniesol 

návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov obecného zastupiteľstva o hlasovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje : 

 

Navrhnutý program 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko. 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)            7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                       Hrošovský       

Ospravedlnení poslanci (menovite):  0 poslancov         

Hlasovali za (menovite):                    7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                        Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                        Hrošovský       

Proti (menovite):                                0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                        0 poslancov  

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

K bodu č. 4 – Schválenie návrhu VZN č. 4/2024 o miestnych daniach a miestnom  

                        poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  

                         

Starosta obce otvoril bod programu a oboznámil poslancov OZ s položkami, ktoré boli vo 

VZN č. 4/2024 upravované. Upravená bola sadzba  poplatku § 22 za osobu a kalendárny deň 

na 0,08219, čo v prepočte na celý kalendárny rok činí čiastku 30,00 EUR/osobu. Tento 
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poplatok zahrňuje poplatok za vývoz komunálneho odpadu. Pre právnické osoby a fyzické 

osoby – podnikateľov bola sadzba upravená na 0,021218 za liter komunálneho odpadu.  

Sadzba poplatku za drobný stavebný odpad sa stanovuje od 01.1.2025 vo výške 0,1032 za 

kilogram. Návrh VZN č. 4/2024 obdržali poslanci OZ v dostatočnom predstihu, nikto 

z poslancov OZ nepredniesol žiadnu pripomienku ani doplnenie a preto starosta obce 

predniesol návrh uznesenia a požiadal poslancov obecného zastupiteľstva o hlasovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje : 

 

VZN č. 4/2024 o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady. 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)            7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                       Hrošovský       

Ospravedlnení poslanci (menovite):  0 poslancov         

Hlasovali za (menovite):                    7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                        Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                        Hrošovský       

Proti (menovite):                                0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                        0 poslancov  

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

                         

K bodu 5 – Správa z vykonanej kontroly hospodárenia s finančnými prostriedkami   

                   OFK Ovčiarsko 

 

Starosta obce oboznámil prítomných s tým, že bola vykonaná kontrola hospodárenia 

s finančnými prostriedkami OFK Ovčiarsko, ktoré boli získané z iných zdrojov ako z dotácie,  

ktorú poskytuje obec Ovčiarsko. 

Kontrolu vykonal na požiadanie starostu obce hlavný kontrolór obce Ovčiarsko s tým, že 

v zmysle stanov OFK Ovčiarsko samozrejme na to nemá nárok, ale v rámci zisťovania 

objektívnej výšky finančných prostriedkov, ktoré prezentovali predstavitelia výboru OFK, 

ktoré požadujú na chod OFK Ovčiarsko bola takáto kontrola nevyhnutná.  

Dňa 25.10.2024 bolo v priestoroch budovy na ihrisku uskutočnené stretnutie štatutára OFK a 

hlavného kontrolóra obce. Na tomto stretnutí štatutár OFK nadiktoval sumy získané z iných 

zdrojov ako z obecného rozpočtu a pri každej získanej sume uviedol aj spôsob jej použitia. 

Informácie o čerpaní prostriedkov z rozpočtu obce získal hlavný kontrolór od zamestnancov 

obce.  

Kontrolné zistenia: OFK Ovčiarsko spotrebovalo podľa získaných informácií minimálne  

24 854,71 € za kontrolované obdobie – (01.01.2024 – 25.10.2024).  Podľa ďalších získaných 

informácií je táto suma nekompletná, nakoľko je evidentné, že OFK narába aj s prostriedkami 

ktoré neuviedlo. Výdajová časť je zväčša tiež bez dokladov, tvoria ju položkovite nadiktované 

sumy bez dokladov, jediná riadne zdokladovaná časť je dotácia od obce, ktorá tvorí asi tretinu 

celkovo použitých prostriedkov. 

V kompetenciách hlavného kontrolóra nie je overovanie dôveryhodnosti predložených 

dokladov a OFK nie je povinnou osobou, preto výsledkom tejto kontroly je len sumár 

získaných a vynaložených prostriedkov, záver je len informatívny a nedá sa použiť na žiadne 
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ďalšie právne kroky. Napriek týmto skutočnostiam navrhol hlavný kontrolór obce Ovčiarsko 

obecnému zastupiteľstvu aby vykonalo rázne zmeny. Získanie požadovaných dokladov trvalo 

dlhšie ako mesiac, neochota členov OFK informovať verejnosť o prostriedkoch, ktoré im boli 

zverené je zarážajúca a v dnešnej dobe neakceptovateľná. Preto hlavný kontrolór obce 

Ovčiarsko navrhol  aby obecné zastupiteľstvo neposkytovalo žiadne finančné prostriedky a 

ani priestor na ich získanie s použitím obecného majetku klubom alebo združeniam, ktoré 

nemajú priamo v stanovách zakotvenú povinnosť informovať verejnosť o každej finančnej  

operácií a to v pravidelných intervaloch.  

K finančnému hospodáreniu OFK Ovčiarsko sa priamo vyjadril aj prítomný p. Matej 

Vršanský – štatutár OFK Ovčiarsko s tým, že za uvedenými položkami príjmov a výdavkov  

si plne stojí a nie je si vedomý toho, že by sa s finančnými prostriedkami hospodárilo 

neúčelne a že by sa nevynakladali tak ako a na čo boli určené. No i napriek tomu nadiktované 

čiastky, ktoré boli poskytnuté priamo p. Matejom Vršanským nesúhlasili s celkovým 

sumárom, ktorý priamo na zasadnutí obhajoval a snažil sa položkovite vymenovať všetky 

príjmy a výdavky (samozrejme nepodložené žiadnymi dokladmi) o čo ho požiadal prítomný 

p. Vorčák. Niekoľko položiek vymenoval aj s  číselnými údajmi, no v zápätí to skĺzlo len na 

vymenovávanie toho, čo všetko sa muselo zakúpiť a vyplatiť z daných financií, takže ku 

konkrétnym súčtom príjmov a výdavkov sa v konečnom dôsledku nedospelo. Keďže z danej 

diskusie, do ktorej sa zapojili aj ďalší členovia výboru OFK Ovčiarsko – p. Galbavý Vladimír 

a p. Galbavý Marek, doposiaľ nie je jasné akú skutočnú čiastku príjmov a výdavkov obhajujú, 

vniesla sa do daných tvrdení a strohých výpočtov nehospodárnosť a nedôveryhodnosť v tom, 

že sa s financiami narába neefektívne a neúčelne. Vzhľadom na odporúčanie hlavného 

kontrolóra navrhol starosta obce OZ zmenu v tom, že vo výbore OFK sa zmení pokladník a 

ďalší členovia výboru, ktorí rozhodovali o tom, na čo sa majú financie použiť. V diskusii bolo 

štatutárom OFK oznámené, že z výboru OFK odstupuje p. Rastislav Vršanský a v konečnom 

dôsledku sa rozhodol aj p. Matej Vršanský, že sa vzdáva funkcie štatutára a jeho činnosť 

oficiálne bude končiť 31.12.2024. OZ a starosta obce vzalo na vedomie jeho rozhodnutie 

s tým, že bol upozornený na to, že musí ako štatutár zabezpečiť odovzdanie majetku, či už 

fyzicky alebo aj evidenčne novému štatutárovi, musí sa urobiť inventarizácia majetku 

a taktiež do 31.12.2024 vysporiadať všetky záväzky a pohľadávky, ktoré neboli vysporiadané, 

podanie daňového priznania atď. Po dohode starostu obce, poslancov OZ a štatutára OFK 

Ovčiarsko by mali byť do výboru OFK Ovčiarsko nominovaní 3 noví členovia. Nikto ďalší sa 

do diskusie neprihlásil. Starosta predniesol návrh uznesenia a požiadal poslancov obecného 

zastupiteľstva o hlasovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie : 

 

Správu hlavného kontrolóra obce z vykonanej kontroly hospodárenia s finančnými 

prostriedkami OFK Ovčiarsko.    

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)            7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                       Hrošovský       

Ospravedlnení poslanci (menovite):  0 poslancov         

Hlasovali za (menovite):                    7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                        Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                        Hrošovský       

Proti (menovite):                                0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                        0 poslancov  

 

 Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu 6 – Schválenie dotácie pre OFK Ovčiarsko na rok 2025 

 

Starosta obce otvoril bod rokovania a oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva,  že 

štatutár OFK Ovčiarsko požiadal v stanovenom termíne t.j. dňa 14.10.2024 o dotáciu na rok 

2025 vo výške 6 000,- EUR. V danom období prebiehajú viaceré zmeny a kontroly 

hospodárenia s finančnými prostriedkami OFK Ovčiarsko. Na základe tejto skutočnosti sa 

poslanci OZ a starosta obce v súčinnosti s odporúčaním hlavného kontrolóra obce Ovčiarsko, 

ktorý svoj návrh uviedol v správe o kontrole hospodárenia s finančnými prostriedkami OFK 

Ovčiarsko, jednohlasne uzniesli, že dotácia nebude schválená dovtedy, kým nenastane zmena 

vo výbore OFK Ovčiarsko a to v tom, že sa zmení pokladník a členovia, ktorí doteraz 

spolurozhodovali o finančných prostriedkoch a OFK Ovčiarsko zakotví v stanovách 

povinnosť klubu informovať verejnosť o každej finančnej operácii a to v pravidelných 

intervaloch. Pokiaľ do 31.12.2024 nebude zabezpečená požadovaná zmena vo výbore OFK 

Ovčiarsko, budú finančné prostriedky z dotácie schválené len na úhradu povinných poplatkov 

na SFZ a pravidelných poplatkov s tým, že úhrady budú platené z účtu Obecného úradu. 

Keďže faktúry na OFK Ovčiarsko sú doručované priamo na Bc. Jozefa Hasku, tento je 

povinný tieto preposlať, príp. osobne doručiť starostovi obce na úhradu. Nakoľko poslanci OZ 

rešpektovali návrh hlavného kontrolóra obce Ovčiarsko a starostu obce, nepredniesol nikto 

protinávrh resp. doplnenie k návrhu. 

Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal 

prítomných poslancov obecného zastupiteľstva o hlasovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie : 
 

Žiadosť o dotáciu OFK Ovčiarsko na rok 2025 vo výške 6 000,- EUR. 
 

Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)            7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                       Hrošovský       

Ospravedlnení poslanci (menovite):  0 poslancov         

Hlasovali za (menovite):                    7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                        Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                        Hrošovský       

Proti (menovite):                                0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                        0 poslancov  

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

K bodu 7 – Schválenie dotácie pre Občianske združenie Ovčiarsko na rok 2025 

 

Starosta obce otvoril bod rokovania a oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva,  že 

štatutár Občianskeho združenia Ovčiarsko požiadal v stanovenom termíne t.j. dňa 15.10.2024 

o dotáciu na rok 2025 vo výške 1 000,- EUR. Nikto z poslancov OZ nepredniesol žiadnu 

námietku a preto starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal poslancov OZ 

o hlasovanie. 
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Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje : 

 

Dotáciu pre Občianske združenie Ovčiarsko na rok 2025 vo výške 1 000,- EUR. 

 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)            7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                       Hrošovský       

Ospravedlnení poslanci (menovite):  0 poslancov         

Hlasovali za (menovite):                    7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                        Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                        Hrošovský       

Proti (menovite):                                0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                        0 poslancov  

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 8 – Sociálna výpomoc 

 

Starosta obce otvoril bod rokovania s tým, že uviedol dôvod sociálnej výpomoci rodine 

Vršanskej – Ovčiarsko č. 91, v rodine sú 2 maloleté deti. Sociálna výpomoc bola zo strany 

starostu a poslancov OZ  navrhnutá vo výške 2 400,- EUR, ktorá bude rodine zasielaná na 

bankový účet v pravidelných splátkach vo výške 200,- EUR mesačne vždy najneskôr do 20. 

dňa v mesiaci. Ďalej navrhol starosta obce odpustenie miestnych daní a poplatkov na rok 2025 

rodine Vršanskej, súp. č. 91 a to v plnom rozsahu. Jedná sa o daň z nehnuteľnosti, daň za psa 

a poplatok za vývoz komunálneho odpadu. Poslanci s návrhmi súhlasili, nikto nepredniesol 

protinávrh. Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal poslancov obecného 

zastupiteľstva o hlasovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje : 

 

1. Sociálnu výpomoc vo výške 2 400,- EUR  pre r. Vršanskú, súpisné  č. Ovčiarsko 91  

 

2. Odpustenie poplatkov na rok 2025 v plnej výške nasledovne : 

    a) miestne poplatky za komunálne odpady a drobné stavebné odpady v plnej výške 

    b) daň z nehnuteľnosti (daň z pozemkov, daň zo stavieb) v plnej výške  

    c) daň za psa v plnej výške 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)            7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                       Hrošovský       

Ospravedlnení poslanci (menovite):  0 poslancov         

Hlasovali za (menovite):                    7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                        Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                        Hrošovský       

Proti (menovite):                                0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                        0 poslancov  

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu 9 – Schválenie použitia rezervného fondu 

 

Starosta obce predniesol poslancom obecného zastupiteľstva návrh použitia rezervného fondu 

v roku 2025 v nasledovných položkách : 

 

 

- Nákup pozemkov                                                                     40 000,- EUR 

- Projektová dokumentácia                                                         10 000,- EUR 

- Rekonštrukcia miestnych komunikácií                                    20 000,- EUR 

- Nákup kosačky OcÚ                                                                  2 500,- EUR 

- Ozvučenie DCO v Ovčiarsku                                                     4 510,- EUR 

Celkom v EUR :                                                                      77 010,- EUR 

 

 

Nákup pozemkov z dôvodu zámeru vybudovania bezpečnostného chodníka v smere 

Ovčiarsko – Bitarová ako i zámeru v budúcnosti vybudovať zberný dvor v obci Ovčiarsko. 

Pozemky priamo susedia s pozemkom, na ktorom vlastní obec Ovčiarsko administratívnu 

budovu, ktorú chceme rekonštruovať z prostriedkov zo zazmluvnenej dotácie s mestom 

Žilina. Projektová dokumentácia priamo súvisí so všetkými zámermi rekonštrukcie 

a budovania v obci. Nákup novej kosačky je nevyhnutný kvôli údržbe obecnej zelene, 

nakoľko pôvodne zakúpená kosačka bola poskytnutá do dlhodobého nájmu OFK Ovčiarsko 

pre potreby údržby trávnika na miestnom ihrisku a jeho okolí. Ozvučenie v miestnom DCO 

v Ovčiarsku už nevyhovuje požiadavkám a je často poruchové doslova až nefunkčné a je 

potrebné ho kompletne zrekonštruovať. Bola vykonaná obhliadka v DCO Ovčiarsko firmou, 

ktorá by to mala realizovať a poskytla rozpočet na vykonané práce a potrebný materiál vo 

výške 4 510,.- EUR. Rekonštrukcia by mala byť vykonaná v prvej polovici mesiaca január 

2025. Poslanci obdržali ponukovú cenu na rekonštrukciu od p. starostu a s navrhovanou cenou 

súhlasili. O všetkých ostatných položkách navrhovaného použitia rezervného fondu už 

prebiehala diskusia v predchádzajúcich zasadnutiach obecného zasadnutia, upravili sa len 

konkrétne položky podľa odhadu resp. zistenej sumy a z toho dôvodu nikto z poslancov 

nepredniesol žiadnu pripomienku či protinávrh.  

Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal poslancov obecného zastupiteľstva 

o hlasovanie. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje : 

 

Použitie rezervného fondu nasledovne : 

-------------------------------------------------- 

1. Nákup pozemkov                                                     40 000,-  EUR 

2. Projektová dokumentácia                                         10 000,-  EUR 

3. Rekonštrukcia miestnej komunikácie                       20 000,- EUR 

4. Nákup kosačky                                                            2 500,- EUR 

5. Ozvučenie DCO                                                          4 510,- EUR 

Celkom v EUR :                                                            77 010,- EUR 
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Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)            7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                       Hrošovský       

Ospravedlnení poslanci (menovite):  0 poslancov         

Hlasovali za (menovite):                    7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                        Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                        Hrošovský       

Proti (menovite):                                0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                        0 poslancov  

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté.  

 

 

K bodu 10 – Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k dokumentu Rozpočet obce  

                      Ovčiarsko na rok 2024 a viacročný rozpočet na roky 2025 – 2026 (návrh) 

 

Starosta obce otvoril bod rokovania a požiadal hlavného kontrolóra o odprezentovanie 

odborného stanoviska k dokumentu Rozpočet obce Ovčiarsko na rok 2025 a viacročný 

rozpočet na roky 2026 – 2027. Po odprezentovaní stanoviska hlavným kontrolórom sa do 

diskusie nikto neprihlásil.  

Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal poslancov obecného zastupiteľstva o 

hlasovanie.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie :  

 

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k dokumentu Rozpočet obce Ovčiarsko na rok 2025 

a viacročný rozpočet na roky 2026 – 2027.  

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)            7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                       Hrošovský       

Ospravedlnení poslanci (menovite):  0 poslancov         

Hlasovali za (menovite):                    7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                        Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                        Hrošovský       

Proti (menovite):                                0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                        0 poslancov  

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

K bodu 11 – Schválenie rozpočtu bez programovej štruktúry na roky  2025 - 2027 

 

Starosta obce otvoril bod rokovania a požiadal poslancov obecného zastupiteľstva 

o pripomienky. Rozpočet obdržali poslanci obecného zastupiteľstva v elektronickej forme 

v dostatočnom časovom predstihu pred konaním obecného zastupiteľstva. Nikto z poslancov 

nezaslal žiadnu pripomienku resp.  zmenu do termínu konania zasadnutia obecného 

zastupiteľstva v Ovčiarsku. Po krátkej diskusii medzi poslancami a starostom obce nebola 

vznesená žiadna pripomienka, navýšenie či doplnenie v položkách rozpočtu. Do ďalšej 

diskusie sa už nikto neprihlásil.  
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Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal poslancov obecného zastupiteľstva o 

hlasovanie.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko : 

 

a) schvaľuje :  

Rozpočet na rok 2025 bez programovej štruktúry. 

 

b) berie na vedomie :  

Rozpočty na roky 2026 a 2027 bez programovej štruktúry. 
 

 

Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)            7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                       Hrošovský       

Ospravedlnení poslanci (menovite):  0 poslancov         

Hlasovali za (menovite):                    7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                        Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                        Hrošovský       

Proti (menovite):                                0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                        0 poslancov  

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 12 – Schválenie návrhu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na  

                      1. polrok  2025            

 

Starosta otvoril bod rokovania a požiadal hlavného kontrolóra obce p.  Rastislava Lamoša o 

slovo. Rastislav Lamoš informoval o návrhu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2025 a ubezpečil 

poslancov, že v prípade potreby je možné sa na neho obrátiť aj v inej požadovanej kontrolnej 

činnosti ako je uvedená v návrhu.  Keďže  poslanci  OZ  nemali  pripomienky  

k prezentovanému  návrhu, starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal poslancov 

obecného zastupiteľstva o hlasovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje : 

 

Návrh kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Ovčiarsko na 1. polrok 2025. 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)            7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                       Hrošovský       

Ospravedlnení poslanci (menovite):  0 poslancov         

Hlasovali za (menovite):                    7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                        Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš 

         Hrošovský 

Proti (menovite):                                0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                        0 poslancov  

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté.  
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K bodu 13 – Schválenie preplatenia nevyčerpanej dovolenky starostovi obce Ovčiarsko 

 

Starosta otvoril bod rokovania a prezentoval poslancom OZ informáciu o skutočnosti, že za 

rok 2023 si  z dôvodu  pracovného  vyťaženia  nemohol  vyčerpať  dovolenku  a  zostatok vo 

výške 30 dní žiada preplatiť. Do diskusie sa prihlásil poslanec OZ Bc. Jozef Hasko s dotazom, 

že by sa dovolenka na zotavenie mala do budúcna čerpať. Ostatní poslanci súhlasili 

s preplatením dovolenky v plnom rozsahu. 

  

Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal poslancov obecného zastupiteľstva o 

hlasovanie.  

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje : 

 

Preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostovi obce za rok 2023 v plnom rozsahu – 30 dní. 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)            7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                       Hrošovský       

Ospravedlnení poslanci (menovite):  0 poslancov         

Hlasovali za (menovite):                    7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                        Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš 

         Hrošovský 

Proti (menovite):                                0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                        0 poslancov  

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté.   

 

 

 

K bodu 14 – Rôzne 

 

Starosta obce otvoril bod programu a oboznámil poslancov OZ o doručení listu od p. 

Ballayovej, ktorý nahlas prečítal. Zároveň v krátkej diskusii vyjadril svoj názor p. starosta 

a požiadal občanov všeobecne, aby boli k sebe slušní, ohľaduplní a pokiaľ sa dá aj nápomocní 

a zbytočne nehľadali chyby tam kde viac-menej nie sú.  

Ďalej spomenul p. starosta akciu obecného plesu a vyjadril spokojnosť s tým, že vstupenky 

boli vypredané v rekordne krátkom čase. Požiadal opäť poslancov OZ o pomoc a spoluprácu 

pri jeho organizácii a samotnom priebehu. Štandardne bude príprava a organizácia 

v podobnom štýle ako minulé roky. Pán Lamoš načrtol požiadavku predaja kvalitnejšieho 

vína v bare na obecnom plese a ponúkol sa, že vie takéto víno zabezpečiť s tým, že ak sa 

nepredá, dá sa po akcii vrátiť. Daný návrh viacerí prítomní privítali a požiadali p. Lamoša aby 

víno zabezpečil na termín konania plesu dňa 24.01.2025.  

Keďže sa blížia vianočné sviatky a Nový rok pripomenul starosta obce akciu privítania 

Nového roku 2025. Naplánované privítanie Nového roku je na 01.01.2025 o 17.00 hod. 

s ohňostrojom a malým občerstvením pre dospelých aj pre deti pred Kultúrnym domom 

v Ovčiarsku. Pripomenul, že víno – 30 litrov bolo obci poskytnuté sponzorsky. Taktiež 

požiadal poslancov OZ o spoluprácu a pomoc pri zabezpečovaní a samotnej organizácii danej 

akcie. 

Na poslednom zasadnutí OZ dňa 14.10.2024 bola prerokovávaná pracovná doba v Materskej 

škole v Ovčiarsku na návrh Ing. Petra Káčera s tým, že požadoval otváranie MŠ o 6.30 hod. a 
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zatváranie o 15.30 hod. Nakoľko priniesol aj podpisy súhlasu rodičov avšak nie kompletne, 

bol starosta obce poverený poslancami OZ aby v spolupráci s p. riaditeľkou MŠ urobili 

prieskum záujmu o otváracích hodinách so všetkými rodičmi. Po vykonanom prieskume je 

zrejmé, že rodičia sú spokojní s doterajšími otváracími hodinami, takže sa nič meniť nebude. 

Poslancom OZ poskytol aj vyjadrenia všetkých rodičov k nahliadnutiu. Oboznámil poslancov 

OZ s tým, že materiál na oplotenie miestneho ihriska je už zakúpený a pokiaľ to počasie 

dovolí, môžu začať s prácami, keďže bolo dohodnuté, že všetky práce si vykonajú členovia 

OFK Ovčiarsko vo vlastnej réžii – svojpomocne. 

Dňa 07.12.2024 bol poriadaný zájazd do Poľska na vianočné trhy a zároveň v tento deň boli 

naplánované vianočné trhy v obci Ovčiarsko – organizované externe a aj akcia Mikulášska 

nádielka. Starosta obce  zhodnotil zájazd do Poľska na vianočné trhy za veľmi vydarený. 

Mikulášska nádielka bola veselá a spokojné boli detičky, organizátori dokonca aj rodičia. 

Niektorí rodičia, ktorí akciu absolvovali prvýkrát, sa osobne prišli poďakovať za príjemný 

zážitok pre nich aj pre ich deti na Obecný úrad. Čo sa týka organizácie vianočných trhov, 

občania sa zabavili pri hudbe, hovorenom slove, vianočnom punči a inom občerstvení, avšak 

do budúcna je ešte čo vylepšovať, hlavne chýbali predajné stánky, aby ponuka bola ešte 

pestrejšia a zaujímavejšia. Na organizáciu vianočných trhov zareagoval poslanec Jozef Hasko 

s tým, že stánky by mali byť v sále Kultúrneho domu, že na čo máme ten kultúrny dom. 

S daným návrhom poslanci nesúhlasili, nakoľko vianočné trhy by mali byť vonku aby sa 

znásobilo čaro vianočného obdobia, prírodou, snehom, svetlami, čerstvým vzduchom 

a vyštípanými líčkami, čo k vianočnému obdobiu patrí. 

Vcelku to bola vydarená akcia a pokiaľ to bude možné bude sa v tradičných akciách 

pokračovať. Nakoniec sa starosta obce poďakoval všetkým tým, ktorí boli akýmkoľvek 

spôsobom nápomocní pri poriadaní obecných akcií. 

Do diskusie sa zapojil p. Martinek Pavol s otázkou, čo má ďalej podniknúť, aby mu bolo 

odpredaných tých 9 m2 obecného pozemku nachádzajúceho sa  pred jeho pozemkom. Starosta 

obce mu vysvetlil, že musí mať nový znalecký posudok, ktorý si hradí z vlastných 

prostriedkov a požiadať o opravu geometrického plánu, nakoľko v predloženom 

geometrickom pláne je uvedená nesprávna výmera  daného pozemku. Na základe týchto 

dokladov bude možné pripraviť kúpnu zmluvu a uskutočniť predaj. Následne sa prihlásil p. 

Andrej Klimo s požiadavkou na p. starostu, či by nebolo možné nejakým spôsobom upraviť 

odtokový žľab na ceste pri p. Strážovcovi, nakoľko sa voda rozlieva po ceste a tá namŕza, čo 

spôsobuje problémy a nebezpečenstvo pre obyvateľov v danej lokalite či už pri pešej chôdzi 

alebo pri jazde na motorovom vozidle. Prisľúbil, že ak to bude možné a budú sa vykonávať 

v tejto súvislosti nejaké práce, že bude určite nápomocný. Starosta obce mu prisľúbil, že urobí 

všetko pre to, aby sa zabránilo namŕzaniu nakoľko o tomto probléme už vedel a ak to počasie 

dovolí, pokúsi sa to vyriešiť čo najskôr.  

Na danú diskusiu nadviazal p. poslanec Hasko Jozef  a p. poslanec Čillík Juraj, že kam je 

zvedená dažďová voda z garáží, ktoré osádza p. Mikulík, že je potrebné riešiť prirodzený 

odtok. Danú záležitosť rieši p. starosta priamo s p. Mikulíkom a o dohode bude poslancov 

informovať na najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva, prípadne ak to bude nutné zvolá 

pracovné stretnutie poslancov obecného zastupiteľstva. 

Okrajovo spomenul p. starosta, že dotácia na závlahu miestneho futbalového ihriska, o ktorú 

sme ako obec Ovčiarsko požiadali je na dobej ceste a snáď sa nám ju podarí získať.  

Poslanec Tomáš Hrošovský apeloval na opravu verejného osvetlenia, na čo mu starosta 

oznámil, že sú nakúpené nové LED svietidlá a v najbližšej dobe budú vymenené, nakoľko tie 

pôvodné postupne odchádzajú. 

Každoročne sa koná fašiangový sprievod a organizátori predchádzajúcich ročníkov odmietli 

jeho organizáciu, bude tento v roku 2025 konkrétne dňa 15.02.2025 organizovať Obecný úrad 

v Ovčiarsku. Presné organizačné pokyny budú poslancom a zainteresovaným občanom  
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oznámené na pracovnom stretnutí p. starostom. 

Do diskusie sa nikto ďalší neprihlásil, starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal 

poslancov obecného zastupiteľstva o hlasovanie.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie : 

 

Informácie starostu obce Ovčiarsko. 

 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)            7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                       Hrošovský       

Ospravedlnení poslanci (menovite):  0 poslancov         

Hlasovali za (menovite):                    7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                        Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš 

         Hrošovský 

Proti (menovite):                                0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                        0 poslancov  

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté.   

 

 

K bodu 15 – Interpelácie poslancov 

 

Do diskusie sa prihlásil p. poslanec Hasko a p. poslanec Čillík, že kam je zvedená dažďová 

voda z garáží, ktoré osádza p. Mikulík, že je potrebné riešiť prirodzený odtok. Danú záležitosť 

rieši p. starosta priamo s p. Mikulíkom. Ďalej sa p. Hasko Jozef pýtal starostu obce, či sa 

neuvažuje o fotovoltických paneloch čo sa týka úspor energie a to konkrétne pre škôlku 

a kultúrny dom v Ovčiarsku. Starosta reagoval na otázku s vysvetlením, že momentálne na to 

nemáme finančné prostriedky a do budúcna sa s tým bude počítať prípadne sa zapojíme do 

výziev, ktoré danú problematiku riešia. Momentálne máme v pláne rekonštrukciu 

administratívnej budovy na bývalom Jednotnom roľníckom družstve pre potreby sociálneho 

rozvoja v obci, ktorá by mala byť realizovaná zo zazmluvnenej dotácie s mestom Žilina, 

zapojili sme sa do výzvy pre rozvoj rodiny – multifunkčné ihrisko, výzva na závlahu 

miestneho ihriska a taktiež do výzvy na výstavbu pumptrackového ihriska.   

Okrajovo spomenul p. starosta, že dotácia, ktorú sme požiadali na závlahu miestneho ihriska 

je na dobej ceste a snáď sa nám ju podarí získať.  

Poslanec Tomáš Hrošovský apeloval na opravu verejného osvetlenia, na čo mu starosta 

oznámil, že sú nakúpené nové letkové svetlá a v najbližšej dobe budú vymenené, nakoľko tie 

pôvodné postupne odchádzajú. Poslanec Tomáš Hrošovský sa spýtal, či sa  v roku 2025 počíta 

s osadením vstupných dverí na schodisko do sále Kultúrneho domu v Ovčiarsku. O danej 

investícii sa rokovalo už na viacerých zasadnutiach obecného zastupiteľstva a v rozpočte sa 

s touto investíciou počíta. 

Do diskusie sa nikto ďalší neprihlásil a preto starosta obce predniesol návrh uznesenia 

a požiadal poslancov obecného zastupiteľstva o hlasovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie : 

 

Interpelácie poslancov obecného zastupiteľstva v Ovčiarsku. 
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Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)            7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                       Hrošovský       

Ospravedlnení poslanci (menovite):  0 poslancov         

Hlasovali za (menovite):                    7 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                        Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš 

         Hrošovský 

Proti (menovite):                                0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                        0 poslancov  

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté.   

 

 

K bodu 16 – Záver 

 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva o 20.17 hod.  

 

 

V Ovčiarsku, 13.12.2024 

 

 

 Zapísala: Ing. Hofericová Daniela  

 

 

 

 

 

 

 

                  Ervín Schmieger  

                    starosta obce  

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice :  

 

 

 

Ľuboš Ballay ........................................................ 

 

 

 

Ing. Jaroslav Horčík .............................................. 

 

 

 

 

 


